
Zápis z porady vedení PřF dne 24. 3. 2009 
 
Přítomní: doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Hejnová, dr. Balej, ing. Lauterbach 
 

1. Děkan: 
− pověřil proděkanku Hejnovou projednáním problémů studentů navazujícího 

magisterského oboru Geografie (nejasné specializace v rámci oboru a chybějící 
státnicové okruhy) s vedoucím katedry geografie,  

− informoval o přijetí návrhu na prof. Nezbedu jako člena oborové komise 
(Teoretická chemie a fyzikální chemie) ze strany GA ČR, 

− poukázal na možnost zúčastnit se konference Metody popularizace vědy 
v Olomouci (září) – proděkan Balej. 

2. Proděkanka pro studium seznámila vedení PřF s reakcí kateder na katedrou 
informatiky navrhovaný projekt TEMPUS. Proděkanka seznámí s výsledky reakce 
vedoucího katedry. 

3. Vedení PřF diskutovalo otázku místa a termínu promocí v letošním akademickém roce 
a dospělo k následujícím závěrům: 

− Ph.D. a RNDr. promoce (pokud možno pohromadě) navrhuje konat na hradě 
Střekov, proděkan Balej zajistí dohodu s absolventy na předpokládaném 
termínu a rezervaci termínu, 

− Bc. a Mgr. promoce (vzhledem k počtu Mgr. absolventů zřejmě pohromadě) 
navrhuje konat v ZOO, 

− doktorské diplomy, jejich podobu a ztvárnění, bude konzultovat děkan s FUD. 
4. Proděkan pro vědu informoval o předložených návrzích kateder na publikace (skripta) 

vydaná PřF UJEP v roce 2009. Navržený ediční plán byl schválen ediční komisí PřF a 
vedení PřF jej potvrdilo. 

5. Proděkan pro vědu dále seznámil vedení PřF s průběhem vnitřního oponentního řízení 
na katedře matematiky. 

6. Proděkan pro rozvoj podal informaci o schůzce s ředitelem ZOO Ústí nad Labem, o 
přípravě smlouvy o spolupráci s touto institucí a o přípravě smlouvy o adopci zvířete a 
z toho plynoucích výhod pro studenty PřF a PřF jako takovou. 

7. Proděkan pro rozvoj inicioval diskusi o implementaci JVS UJEP do chystaných 
prezentačních materiálů PřF. Vedení PřF většinově doporučilo využívat stávající logo 
fakulty a akceptovat nové logo UJEP. Proděkan dále zjistí názor vedoucích kateder. 

8. Proděkan pro rozvoj informoval o chystané akci s cílem zvětšit objem sponzorských 
darů pro PřF. Vedení doporučuje pokračovat v zamýšlené činnosti. 

9. Tajemník seznámil ostatní s požadavkem studentské unie na sponzorství Majálesu 
(6.5.2009). Vedení PřF bude sponzorovat akci částkou 10 000,- Kč. 

10. Tajemník informoval o projednání rozpočtu PřF na rok 2009 s vedením UJEP. Tarifní 
platy zaměstnanců na PřF budou k 1.5.2009 navýšeny o 2% (plošně). 

11. Tajemník informoval o požadavcích kateder na OON a jejich nárůstech. Proděkan 
Balej a tajemník se budou věcí dále komplexně zabývat a připraví návrh pro vedení. 

 
Zapsal: RNDr. Martin Balej, Ph.D. 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
děkan PřF UJEP  


